
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання вісімдесят третьої сесії  

міської ради восьмого скликання  

 

03 грудня 2024 року м.Пирятин № 84 

 

Місце проведення – велика зала адмінбудинку (вул. Соборна, 42, м.Пирятин) 

Обрано депутатів – 26 осіб.  

Присутні – 19 депутатів: Бартошак Володимир Анатолійович, Білик Юрій 

Володимирович, Близнюк Владислав Іванович, Гаркавенко Олександр 

Михайлович, Гусак Олексій Миколайович, Солонський Олег Миколайович, 

Дубецький Богдан Васильович, Захарченко Аліна Олегівна, Йощенко 

Владислав Миколайович, Криворучко Володимир Володимирович, Курочка 

Олександр Степанович, Куча Олег Євгенійович, Люльченко Олександр 

Анатолійович, Пазюк Сергій Георгійович, Герасименко Алла Валеріївна, 

Тристан Олег Валерійович, Хоменко Олексій Віталійович, Ящик Віталій 

Михайлович, Ящик Олександр Михайлович. 

Відсутні – 7 депутатів: Василенко Микола Васильович, Демиденко Ніна 

Михайлівна, Жданов Олексій Іванович, Бачиш Галина Олександрівна, 

Тарасенко Тетяна Василівна, з різних причин, Клепач Валентина Олексіївна 

(достроково склала повноваження) та 

 

 

Головував на сесії секретар ради Сергій Пазюк (головуючий). 

 

Головуючий запропонував розпочати пленарне засідання вісімдесят 

третьої сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Звучить гімн України 

 

На засідання сесії прибув та зареєструвався депутат Білик Ю.В. 

 

Марченко Валерій Михайлович 



Для ведення сесії головуючий запропонував обрати робочі органи: 

секретаріат та лічильну комісію. Пропозицію внесла депутат міської ради 

Герасименко А.В. обрати секретаріат у складі двох осіб, персонально – 

Захарченко А.О. та Йощенко В.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 16 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Депутат міської ради Герасименко А.В. внесла пропозицію обрати 

лічильну комісію у складі трьох осіб, персонально – Близнюк В.І., Ящик О.М. 

та Солонський О.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ПРОПОЗИЦІЮ ПРИЙНЯТО. 

 

Головуючий повідомив, що на розгляд вісімдесят третьої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання виноситься 65 питань, які 

попередньо були розглянуті на засіданнях постійних комісій ради, які відбулися 

25, 26, 27 та 28 листопада 2024 року. Таким чином, був сформований проєкт 

порядку денного, який налічує 65 питань та, відповідно до Регламенту Ради, 

„Різне“. 

 

Порядок денний: 

1. Про присвоєння звання „Почесний громадянин Пирятинської міської 

територіальної громади“ 

2. Про внесення змін до „Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території Пирятинської 

міської територіальної громади, на 2024 рік“ 

3. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціальної підтримки захисту ветеранів, Захисників та Захисниць України, 

членів їх сімей та сімей загиблих Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік 

4. Про внесення змін до Комплексної програми соціального захисту та 

соціального забезпечення населення на 2024 рік 

5. Про внесення змін до Програми „Безпека Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ 



6. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного проживання внутрішньо 

переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з військовою агресією російської 

федерації проти України на 2024 рік 

7. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

8. Про внесення змін до Програми розвитку фізичної культури і спорту 

місцевого осередку громадської організації „Всеукраїнське фізкультурно-

спортивне товариство „Колос“ у Пирятинській міській територіальній громаді 

Полтавської області на 2024 рік 

9. Про внесення змін до Програми утримання об’єктів комунальної та 

іншої власності Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік 

10. Про внесення змін до Програми підтримки діяльності комунального 

підприємства „Агенція розвитку Пирятинської громади“ на 2022–2024 роки 

11. Про внесення змін до Програми діяльності Пирятинської міської ради 

на 2024 рік 

12. Про внесення змін до Програми взаємодії з національним природним 

парком „Пирятинський“ на 2024 рік 

13. Про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

14. Про внесення змін до Програми організації харчування хворих 

стаціонарних відділень Комунального підприємства „Пирятинська лікарня 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році 

15. Про внесення змін до Програми відшкодування різниці в тарифі на 

послуги з централізованого водопостачання комунального підприємства 

„Пирятинський міський водоканал“ у 2024 році 

16. Про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік“ 

17. Про збільшення статутного капіталу комунального підприємства 

„Пирятинський міський водоканал“ та затвердження Статуту у новій редакції 

18. Про внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної 

громади на 2024 рік 

19. Про ліквідацію філій  

20. Про передачу майна відділу освіти, молоді та спорту Пирятинської 

міської ради на баланс відділу культури, туризму та охорони культурної 

спадщини Пирятинської міської ради  

21. Про внесення змін до рішення десятої сесії Пирятинської міської ради 

восьмого скликання від 28 квітня 2021 року № 424  

22. Про передачу генераторів з балансу відділу культури, туризму та 

охорони культурної спадщини Пирятинської міської ради на баланс 

виконавчого комітету міської ради 

23. Про передачу генераторів з балансу комунального підприємства 

„Готель „Пирятин“ на баланс виконавчого комітету міської ради 



24. Про погодження примусового відчуження майна, що перебуває на 

балансі комунального підприємства „Каштан“ 

25. Про визнання повноважень депутата Пирятинської міської ради 

восьмого скликання Семененко Тетяни Вікторівни 

26. Про затвердження генерального плану та плану зонування території 

с.Велика Круча Лубенського району Полтавської області 

27. Про розроблення містобудівної документації „Внесення змін до 

генерального плану та плану зонування території м. Пирятин Лубенського 

району Полтавської області“ 

28. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Білоцерківці Лубенського району Полтавської області 

29. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Вечірки Лубенського району Полтавської області 

30. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Вишневе Лубенського району Полтавської області 

31. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Грабарівка Лубенського району Полтавської області 

32. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Дейманівка Лубенського району Полтавської області 

33. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Каплинці Лубенського району Полтавської області 

34. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Кейбалівка Лубенського району Полтавської області 

35. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Кроти Лубенського району Полтавської області 

36. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Курінька Лубенського району Полтавської області 

37. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Леляки Лубенського району Полтавської області 

38. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Мала Круча Лубенського району Полтавської області 

39. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Малютинці Лубенського району Полтавської області 

40. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Нові Мартиновичі Лубенського району Полтавської області 

41. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Перевідне Лубенського району Полтавської області 

42. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Повстин Лубенського району Полтавської області 

43. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Прихідьки Лубенського району Полтавської області 

44. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Сасинівка Лубенського району Полтавської області 

45. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Смотрики Лубенського району Полтавської області 



46. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Усівка Лубенського району Полтавської області 

47. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Харківці Лубенського району Полтавської області 

48. Про розроблення генерального плану та плану зонування території 

с.Яцини Лубенського району Полтавської області  

49. Про затвердження громадянам технічних документацій із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) 

50. Про виділення громадянам земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

за межами населених пунктів Пирятинської міської ради Лубенського району 

Полтавської області 

51. Про передачу громадянці Прокопенко О.Я. земельної ділянки у 

приватну власність  

52. Про надання дозволу на виготовлення технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) громадянам 

53. Про надання дозволу громадянину Довженку С.В. на виготовлення 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж 

земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

54. Про надання дозволу громадянці Марченко В.В. на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з подальшою 

передачею в оренду 

55. Про надання дозволу ТОВ „ЮНС“ на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

56. Про надання дозволу АТ „Антонов“ на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки комунальної власності 

57. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки комунальної власності та укладення договору оренди з громадянином 

Митропаном Є.В.  

58. Про укладення договору оренди землі з громадянкою Дмитренко Л.В. 

59. Про укладення договору оренди землі з громадянкою Шульгою Л.В. 

60. Про укладення договору сервітуту з громадянкою Задворновою Н.М. 

61. Про укладення договору оренди землі з ТОВ „БСТ.“ 

62. Про внесення змін до договорів оренди землі з ФГ ,,Берегове“ 

63. Про внесення змін до договору оренди землі з ТОВ ,,Давидівський дар“  

64. Про внесення змін до договорів оренди землі з ТОВ ,,Чорнухинський 

край“  

65. Про надання дозволу громадянці Юхті Ю.М. на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки 

66. Різне  

 

 Головуючий запропонував прийняти порядок денний за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 



  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти порядок денний за основу. 

 

Оскільки від присутніх не надійшло пропозицій та зауважень до порядку 

денного, головуючий поставив на голосування порядок денний вісімдесят 

третьої сесії Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 65 

питань та „Різне“, в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Затвердити порядок денний пленарного засідання вісімдесят третьої сесії 

Пирятинської міської ради восьмого скликання, який налічує 65 питань та 

„Різне“. 

 

Головуючий запропонував такий регламент роботи сесії: 

інформація по першому питанню – до 10 хвилин 

по інших питаннях порядку денного – в межах 2 хв. 

для виступів в обговоренні – до 2 хв. 

питання-відповіді – в межах 1-2 хв. 

В цілому роботу сесії провести упродовж 2 годин. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брало участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити запропонований регламент роботи сесії. 

 

Головуючий запропонував вшанувати пам’ять загиблих військових та 

цивільних внаслідок збройної агресії російської федерації, хвилиною мовчання. 

(Хвилина мовчання). 

 

Головуючий запропонував перенести обговорення питань важливих для 

громади, коротких оголошень та повідомлень, які планується обговорити у 

пʼятнадцятихвилинці, та розглянути їх після вручення нагород. 



Дана пропозиція була підтримана депутатами. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Мілюту О.А., начальника відділу персоналу, організаційної роботи та 

інформаційної політики, яка проінформувала про присвоєння звання „Почесний 

громадянин Пирятинської міської територіальної громади“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 541 додається). 

 

Пазюк С.Г., секретар ради, вручив шість відзнак родичам захисників, яким 

присвоєно звання „Почесний громадянин Пирятинської міської територіальної 

громади“ посмертно. 
 

Відповідно до Регламенту Пирятинської міської ради восьмого скликання, 

слово для виступу взяв Куча О.Є., депутат міської ради, який рекомендував 

начальнику відділу із земельних та екологічних питань Стаднику Є.В. тримати 

на особистому контролі та доводити до відома депутатів стан справ по урочищу 

Гнилогуз. 

Тристан О.В., депутат міської ради, який вкотре порушив питання щодо 

обмеження руху великогабаритного транспорту у селі Вишневе та по вулиці 

Київській м.Пирятин. 

Гусак О.М., депутат міської ради, який поцікавився станом проведення 

капітального ремонту ЦНАПу. 

Ящик В.М., депутат ради, який запитав, яка сума коштів уже проплачена 

підряднику. 
Козін І.І., керуючий справами виконкому міської ради, яка сказала, що 

міська рада направляє акти виконаних робіт до Міністерства розвитку громад 

та територій України, відповідно до Угоди про передачу коштів позики, 

Мінінфраструктури здійснює розгляд і погодження платіжних документів та 

направляє їх на підпис до Міністерства фінансів України. Відповідно до 

рекомендацій ПРООН, які супроводжують даний проєкт, термін дії договору 

продовжено на наступний рік. 

 

 Перейшли до розгляду питань порядку денного. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., начальника відділу з питань оборонної та мобілізаційної 

роботи, яка проінформувала про внесення змін до „Програми підтримки 



Збройних Сил України, підрозділів територіальної оборони, які розташовані на 

території Пирятинської міської територіальної громади, на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 542 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я, яка проінформувала про внесення змін до Комплексної програми 

соціального захисту та соціальної підтримки захисту ветеранів, Захисників та 

Захисниць України, членів їх сімей та сімей загиблих Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 543 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О., начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я, яка проінформувала про внесення змін до Комплексної програми 

соціального захисту та соціального забезпечення населення на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 544 додається). 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Кіндрука Д.В., начальника сектору превенції Пирятинського відділення  



поліції, який проінформував про внесення змін до Програми „Безпека 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 545 додається). 

 
6. СЛУХАЛИ: 

Мартиненка А.П., директора КП „Готель „Пирятин“, який проінформував 

про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства „Готель „Пирятин“ як місця компактного проживання внутрішньо 

переміщених осіб, сімей з дітьми у зв’язку з військовою агресією російської 

федерації проти України на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 546 додається). 

 

На засідання сесії прибув та зареєструвався депутат Хоменко О.В. 

 

7. СЛУХАЛИ: 

Киричевського Є.М., директора КП „Пирятинський центр первинної 

медико-санітарної допомоги Пирятинської міської ради“, який проінформував 

про внесення змін до Програми розвитку та підтримки Комунального 

підприємства „Пирятинський центр первинної медико-санітарної допомоги 

Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Куча О.Є., депутат міської ради, який довів до відома, що комісія із числа 

депутатів ради провела обстеження Пирятинської амбулаторії з метою 

проведення ремонту туалету у приміщенні. Рекомендував директору зробити 

дві вбиральні, розділивши: окремо для відвідувачів та персоналу та обрахувати 

суму коштів необхідну для проведення ремонту. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 



 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 547 додається). 

 

8.СЛУХАЛИ: 

Михайлик М.М., бухгалтера місцевого осередку ВФСТ „Колос“, яка 

проінформувала про внесення змін до Програми розвитку фізичної культури і 

спорту місцевого осередку громадської організації „Всеукраїнське 

фізкультурно-спортивне товариство „Колос“ у Пирятинській міській 

територіальній громаді Полтавської області на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 548 додається). 

 

9.СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А, начальника відділу управління комунальною власністю, яка  

проінформувала про внесення змін до Програми утримання об’єктів 

комунальної та іншої власності Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 549 додається). 

 

10.СЛУХАЛИ: 

Тристана Є.О., директора КП „Агенція розвитку Пирятинської громади“, 

який проінформувала про внесення змін до Програми підтримки діяльності 

комунального підприємства „Агенція розвитку Пирятинської громади“ на 

2022–2024 роки. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 550 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Музиченко Н.О., головного спеціаліста відділу економіки, яка 

проінформував про внесення змін до Програми діяльності Пирятинської міської 

ради на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 551 додається). 

 

12.СЛУХАЛИ: 

Вараву М.В., директора НПП „Пирятинський“, який проінформував про 

внесення змін до Програми взаємодії з національним природним парком 

„Пирятинський“ на 2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 552 додається). 

 

13.СЛУХАЛИ: 

Гаркавенка О.М., директора КП „Пирятинська лікарня Пирятинської 

міської ради“, який проінформував про внесення змін до Програми розвитку та 

підтримки Комунального підприємства „Пирятинська лікарня Пирятинської 

міської ради“ у 2024 році. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 



  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 553 додається). 

 

14.СЛУХАЛИ: 

Гаркавенка О.М., директора КП „Пирятинська лікарня Пирятинської 

міської ради“, який проінформував про внесення змін до Програми організації 

харчування хворих стаціонарних відділень Комунального підприємства 

„Пирятинська лікарня Пирятинської міської ради“ у 2024 році. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 554 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Курочку О.С., директора КП „Пирятинський міський водоканал“, який 

проінформував про внесення змін до Програми відшкодування різниці в тарифі 

на послуги з централізованого водопостачання комунального підприємства 

„Пирятинський міський водоканал“ у 2024 році. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 555 додається). 

 

16.СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який проінформував про внесення змін до Програми „Питна вода Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік“. Повідомив про деякі уточнення по 

сумах програми. 

 



Оскільки доповідач запропонував розглянути можливість внесення змін до 

проєкту рішення, головуючий поставив на голосування прийняття проєкту 

рішення за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти проєкт рішення за основу. 

 

СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який повідомив про необхідність відкоригувати видатки КП „Смотриківське“ та 

видатки КП „Теплівське“ на 5 000 грн (мінус та плюс, відповідно). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Ящик О.М., депутат міської ради, який запитав, коли буде введена в 

експлуатацію водонапірна вежа по вул. Урожайній. 

Курочка О.С., директор КП „Пирятинський міський водоканал“, 

повідомив, що на даний час роботи з будівництва резервуару для води вже 

завершено. Було проведено пробний пуск технічної води, зроблено її аналіз. 

Документацію передано на підписання підрядником до технічного нагляду, 

чекаємо акт передачі.  

 

Оскільки від присутніх не надійшло інших пропозицій, головуючий 

поставив на голосування пропозицію щодо прийняття проєкту рішення в 

цілому з урахуванням поправок. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 556 додається). 

 
17. СЛУХАЛИ: 

Войпанюка В.К., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

який проінформував про збільшення статутного капіталу комунального 

підприємства „Пирятинський міський водоканал“ та затвердження Статуту у 

новій редакції. 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 особа; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 557 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління, яка проінформувала про 

внесення змін до бюджету Пирятинської міської територіальної громади на 

2024 рік. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 558 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про ліквідацію філій. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 16 особа; 

  „проти“ – 1 особа; 

 „утрималися“ – 2 особи. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 559 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту, яка 

проінформувала про передачу майна відділу освіти, молоді та спорту 

Пирятинської міської ради на баланс відділу культури, туризму та охорони 

культурної спадщини Пирятинської міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 



 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 560 додається). 

 

21. СЛУХАЛИ: 

Коваль А.А, начальника відділу управління комунальною власністю, яка 

проінформувала про внесення змін до рішення десятої сесії Пирятинської 

міської ради восьмого скликання від 28 квітня 2021 року № 424. 

 
ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 561 додається). 

 

22. СЛУХАЛИ: 

Валоваженка С.О., начальника відділу культури, туризму та охорони 

культурної спадщини, який проінформував про передачу генераторів з балансу 

відділу культури, туризму та охорони культурної спадщини Пирятинської 

міської ради на баланс виконавчого комітету міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 562 додається). 

 

23. СЛУХАЛИ: 

Мартиненка А.П., директора КП „Готель „Пирятин“, який проінформував 

про передачу генераторів з балансу комунального підприємства „Готель 

„Пирятин“ на баланс виконавчого комітету міської ради. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 563 додається). 

 

24. СЛУХАЛИ: 

Коверду О.Г., яка проінформувала про погодження примусового 

відчуження майна, що перебуває на балансі комунального підприємства 

„Каштан“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 564 додається). 

 

25. СЛУХАЛИ: 

Пазюка С.Г., секретаря ради, який проінформував про визнання 

повноважень депутата Пирятинської міської ради восьмого скликання 

Семененко Тетяни Вікторівни. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 565 додається). 

 

26. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про затвердження генерального плану та плану зонування 

території с.Велика Круча Лубенського району Полтавської області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Гусак О.М., депутат міської ради, який рекомендував у подальшому 

питання, що стосуються зонування територій, розглядати на постійній комісії з 

питань земельних відносин та охорони природи. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 



Не брали участі у голосуванні –0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 566 додається). 

 

27. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення містобудівної документації „Внесення змін 

до генерального плану та плану зонування території м. Пирятин Лубенського 

району Полтавської області“. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 567 додається). 

 

28. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Білоцерківці Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 568 додається). 

 

29. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Вечірки Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 569 додається). 

 

30. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Вишневе Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 570 додається). 

 

31. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Грабарівка Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 571 додається). 

 

32. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Дейманівка Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 572 додається). 

 



33. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Каплинці Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 573 додається). 

 

34.СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Кейбалівка Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 574 додається). 

 

35.СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Кроти Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 575 додається). 

 

36.СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування  



території с.Курінька Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 576 додається). 

 

37.СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Леляки Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 577 додається). 

 

38. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Мала Круча Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 578 додається). 

 

39. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Малютинці Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 



 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 579 додається). 

 

40. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Нові Мартиновичі Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 580 додається). 

 

41. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Перевідне Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 581 додається). 

 

42. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Повстин Лубенського району Полтавської області. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 



Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 582 додається). 

 

43. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Прихідьки Лубенського району Полтавської області 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 583 додається). 

 

44. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Сасинівка Лубенського району Полтавської області 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 584 додається). 

 

45. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Смотрики Лубенського району Полтавської області 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 585 додається). 

 

46. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Усівка Лубенського району Полтавської області 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 586 додається). 

 

47. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Харківці Лубенського району Полтавської області 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 587 додається). 

 

48. СЛУХАЛИ: 

Зергані М.І., начальника відділу містобудування та архітектури, яка 

проінформувала про розроблення генерального плану та плану зонування 

території с.Яцини Лубенського району Полтавської області  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 588 додається). 

 



49. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження громадянам технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі 

(на місцевості) 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 589 додається). 

 

50. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про виділення громадянам земельних ділянок в натурі (на 

місцевості) за межами населених пунктів Пирятинської міської ради 

Лубенського району Полтавської області 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 590 додається). 

 

51. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про передачу громадянці Прокопенко О.Я. земельної 

ділянки у приватну власність  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 591 додається). 

 

 



52. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу на виготовлення технічних 

документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) громадянам 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 592 додається). 

 

53. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянину Довженку С.В. на 

виготовлення технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 593 додається). 

 

54. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянці Марченко В.В. на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

подальшою передачею в оренду 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 594 додається). 

 



55. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу ТОВ „ЮНС“ на розроблення проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 595 додається). 

 

56. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу АТ „Антонов“ на розроблення 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки комунальної 

власності 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 596 додається). 

 

57. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки комунальної власності та укладення договору оренди з 

громадянином Митропаном Є.В.  

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 19 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 597 додається). 

 

 



58. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з громадянкою 

Дмитренко Л.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 598 додається). 

 

59. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з громадянкою 

Шульгою Л.В. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 599 додається). 

 

60. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору сервітуту з громадянкою 

Задворновою Н.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 600 додається). 

 

61. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про укладення договору оренди землі з ТОВ „БСТ.“ 



ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 18 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 601 додається). 

 

62. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до договорів оренди землі з ФГ 

,,Берегове“ 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 1 особа. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 602 додається). 

 

63. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до договору оренди землі з ТОВ 

,,Давидівський дар“ 

 

Гусак О.М., депутат міської ради, який повідомив що має конфлікт 

інтересів з даного питання, участі в голосуванні брати не буде. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 603 додається). 

 

64. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про внесення змін до договорів оренди землі з ТОВ 

,,Чорнухинський край“. 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Гусак О.М., депутат міської ради, який повідомив що має конфлікт 

інтересів з даного питання, тому участі у обговоренні та голосуванні брати не 

буде. 

Оскільки доповідач запропонував розглянути можливість внесення змін до 

проекту рішення, головуючий поставив на голосування прийняття проєкту 

рішення за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Прийняти проєкт рішення за основу. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Стадник Є.В., начальник відділу із земельних та екологічних питань, який 

запропонував виправити у пункті 1 рішення механічну описку, прописавши 

словами термін продовження строку дії договору на чотирнадцять років, до 

06.04.2032 року. 

 

Оскільки від присутніх не надійшло інших пропозицій, головуючий 

поставив на голосування пропозицію щодо прийняття проєкту рішення в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: в цілому 

 „за“ – 17 осіб; 

  „проти“ – 0 осіб; 

 „утрималися“ – 0 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 2 особи. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Прийняти рішення з даного питання. (Рішення № 604 додається). 

 

65. СЛУХАЛИ: 

Стадника Є.В., начальника відділу із земельних та екологічних питань, 

який проінформував про надання дозволу громадянці Юхті Ю.М. на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки. 

Повідомив, що відповідно до генерального плану, були виявлені містобудівні 

обмеження та обтяження, а саме: дана земельна ділянка позначена як зелена 

зона та не може бути передана для сінокосіння та випасання худоби чи будь-

якого іншого сільськогосподарського призначення.  

 



ВИСТУПИЛИ: 

Гусак О.М., голова постійної комісії з питань земельних відносин та 

охорони природи, який повідомив, що комісія дане питання не підтримала, але 

рекомендувала винести на розгляд сесії міської ради у запропонованій 

розробником редакції. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за основу та в цілому 

 „за“ – 1 особа; 

  „проти“ – 1 особа; 

 „утрималися“ – 16 осіб. 

Не брали участі у голосуванні – 1 особа. 

 

РІШЕННЯ НЕ ПРИЙНЯТО. 

 

 

Головуючий подякував усім за роботу та оголосив вісімдесят третю сесію 

Пирятинської міської ради восьмого скликання закритою. 

 

Звучить гімн України. 

 

 

 

Секретар ради С.Г. Пазюк 

 

 

Головний спеціаліст секретаріату 

виконкому міської ради О.М. Журавель 


